



纤火鍋湯底 &配料

Soup & side

涮火鍋是東方人的本質,這是一種集合所 有感官的美食。涮的本質,這是在於湯底 那是涮的本質,是涮的數量魂。湯底有各種 口味,濃郁的、清淡過暖, 盡有。冬天涮清淡湯底, 一直品味也有 大氣。夏天涮清淡湯底, 一直品味也有 腻。我們的湯底是明品味也有 的一感,為您問題出平衡的感受的 的口感,為您的味蕾帶來頂級的官的 配各種涮火鍋食材,致的美食響宴。

Shabu-shabu is inherent to Eastern culture, a culinary delight that engages all the senses. Its essence lies in the broth, the soul of shabu-shabu, offering a variety of flavors—rich, light, spicy, sweet. In winter, it provides comforting warmth, dispelling the chill. In summer, a light broth ensures a refreshing experience. Our broths are meticulously crafted with a blend of spices and herbs, presenting a balanced profile and exquisite texture. Paired with a variety of shabu-shabu ingredients, it awakens a delightful sensory experience, offering you an ultimate gourmet feast.





香鼎湯

Spicy Scent hotpot

憑藉著迷人的香氣征服所有食客,由各種香料和 草本植物製成,以平衡的辛辣層次和精緻的口感 ,為味覺帶來愉悅。香鼎湯是一種濃厚、多層次 的湯底,能夠喚醒所有感官。

With its captivating aroma that captivates all diners, made from various spices and herbs, it brings a delightful balance of spiciness and refined texture to the palate. The Spicy Scent hotpot is a rich, multi-layered broth that awakens all the senses.



長春堂

Longevity hotpot

由各種藥材和草本植物熬製,搭配濃郁的骨髓膠 原蛋白,長春堂不僅是一道營養豐富的滋補湯, 有滋補功效,同時帶來一層適中、精緻的香料, 適合搭配各種火鍋享用。

Crafted from a variety of herbs and botanicals, paired with rich bone marrow collagen, Longevity hotpot is not only a nutritionally rich soup with tonic effects but also brings a layer of moderate, refined spices, making it suitable for pairing with various hot pot dishes.





纤 開 算 Appetizers





鹽烤猴頭菇 Salted wood-ear mushrooms





















澳洲雪花牛腩 Aussie marbled beef brisket





美國牛腩 U.S beef belly strips







美國牛小排

纤 其他肉類 Others



62 豬腱子肉 Rolled pork shank

五花肉條 Polish pork belly strips

64 鴿子肉 Pigeon

